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П Р О Т О К О Л  №  6 
 

Днес, 01.12.2022 г. се проведе заседание на Научния съвет на НИГГГ. Присъстваха: 
чл.-кор. Димчо Солаков, чл.-кор. Костадин Ганев, проф. д-р Георги Железов, чл.-кор. 
Николай Милошев, проф. д-р Георги Гаджев, проф. д-р Стоян Недков, доц. д-р Борислав 
Андонов, доц. д-р Петя Трифонова, доц. д-р Ирена Александрова, доц. д-р Пламена 
Райкова-Цанкова, доц. д-р Цветан Коцев, доц. д-р Велимира Стоянова, доц. д-р 
Александра Равначка, доц. д-р Надежда Илиева, доц. д-р Емилия Черкезова, доц. д-р 
Мариан Върбанов, доц. д-р Крася Колчева, гл.ас. д-р Румяна Божилова (млад учен със 
съвещателен глас). 

Отсъстваха: проф. дн Даниела Йорданова (отпуск по болест), проф. д-р Диана 
Йорданова (отпуск по болест), доц. д-р Мария Аврамова (командировка в страната), доц. 
д-р Лилия Димитрова (платен отпуск), доц. д-р Николай Димитров (командировка в 
чужбина), доц. д-р Мила Атанасова-Златарева (командировка в чужбина), доц. д-р Петър 
Ножаров (платен отпуск), доц. д-р Десислава Вараджакова (платен отпуск).  

Списъчният състав на НС е 25 души. На заседанието присъстваха 17 от тях. 
Редуциран състав 20 души. 

 
 Председателят чл.-кор. Димчо Солаков откри заседанието със следния дневен ред: 

1. Избор на професори по „Обща, висша и приложна геодезия“. 
 
Дневният ред беше поставен на гласуване и приет единодушно от присъстващите. 
 

По точка 1 от дневния ред:  
Проф. д-р Георги Гаджев представи доклад с вх. № 655/28.11.2022 г. на Научното 

жури за резултатите от обявения в ДВ бр. 41/03.06.2022 г. конкурс за академична 
длъжност „професор” – двама, по професионално направление 5.7. Архитектура, 
строителство и геодезия, научна специалност „Обща, висша и приложна геодезия” в 
департамент Геодезия с кандидати (по реда на подаване на документите): доц. д-р 
Николай Ганчев Димитров, доц. д-р Мила Стоянова Атанасова-Златарева и доц. д-р 
Любка Георгиева Пашова. Дадена беше думата за изказвания.  
Чл.-кор. Димчо Солаков: Постъпили са възражения от единия от кандидатите по конкурса, 
които са разпратени по електронната поща до всички членове на съвета. 
Проф. Георги Гаджев: Вчера на Директорски съвет обсъдихме възраженията и взехме 
отношение по тях. Климатът в департамент Геодезия не е добър и за това имат вина 
всички членове на департамента – проф. Иван Георгиев, доц. Николай Димитров, доц. 
Мила Атанасова и доц. Любка Пашова. Това нарушава авторитета на института в 
научната общност. Изискахме от доц. Николай Димитров кореспонденцията в 
департамента по свикване на двата семинара за обсъждане на процедурата по обявяване 
на конкурса за професор – две места и избор на научно жури. Изпратил ми е своето 
съобщение от 21.06.2022 г. до департамента, с което насрочва семинар за избор на 
научното жури на 27.06.2022 г. Относно възражението срещу участието на проф. Павел 
Павлов в журито установихме, че в момента на избиране на журито проф. Павел Павлов е 
бил в процедура по вписване в НАЦИД, започнала на 25.05.2022 г. и е отговарял на 
минималните национални изисквания за академичната длъжност „професор“. 
Доц. Борислав Андонов: Не е ли трябвало да се обявят два конкурса? 
Чл.-кор. Николай Милошев: Те са на практика два конкурса. В една и съща обява са 
обявени няколко конкурса. Освен този, има конкурси за професор и доцент в департамент 
География. 
Чл.-кор. Костадин Ганев: Проф. Павлов бил ли е вписан в НАЦИД, когато е избран в 
журито? 
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Проф. Георги Гаджев: Бил е вписан като доцент по ВАК. 
Чл.-кор. Николай Милошев: Функциите на научното жури започват след изтичане на срока 
за подаване на документи. Ние получихме писмо от доц. Пашова за това, че проф. Павлов 
не е вписан в НАЦИД, проверихме и решихме, че ако до 03.09.2022 г. той не се впише, в 
журито ще влезе резервният член. Ние избрахме научното жури много рано, за да не 
събираме съвета по време на летните отпуски. Ако го бяхме избрали на 02.09. всичко 
щеше да е наред. 
Проф. Георги Гаджев: В момента на вписването му, никой от кандидатите все още не е 
бил подал документи по конкурса. 
Доц. Мариан Върбанов: Като се избере журито и се проведе първото заседание, от кога 
започва да тече срокът за предаване на рецензиите и становищата – от датата на 
назначаване на журито ли? 
Чл.-кор. Николай Милошев: Не, от датата на първото заседание. 
Доц. Петя Трифонова: На първото заседание се избират рецензенти и председател и 
тогава започва да тече срокът за рецензии и становища. 
Чл.-кор. Николай Милошев: Много неприятни неща се случиха по този конкурс. 
Председателят на журито не се яви без да предупреди, квалифицирам го като пълна 
безотговорност. Климатът в департамента е отровен, не си говорят помежду си. Виновни 
са ръководителят на департамента и Иван Георгиев. Имаме право да не изберем никого, да 
изберем един, или да изберем двама. Мила изключително настояваше да се обяви второ 
място. Съгласих се, за да не бавим хората да вървят напред. В момента тя е в Мароко на 
конференция, а също и Николай Димитров. Поисках доклад за обявяване на второто 
място. Мила донесе същия доклад, но подписан от нея. Любка решава, че кандидатите 
определят класирането. Тонът на възраженията ѝ е отвратителен, насочен изцяло срещу 
института. Тази безотговорност в департамента е насаждана от Иван Георгиев. Името на 
института се разнася в не добра светлина. Департаментът се състои от 4 души. В УАСГ 
има Геодезически факултет, с който са в отвратителни отношения. Срещу Иван Георгиев 
и Николай Димитров има подаден сигнал за плагиатство. Вчера помолих декана и зам.-
декана да се включат в НС, и двамата отказаха. Аз също съм виновен, защото напълно се 
доверих на Иван, подкрепих да обявим две места и не знаех, че те не са се разбрали 
помежду си в департамента. В цялата геодезическа общност този конкурс е публичен факт 
и очакват как ще реагираме. 
Чл.-кор. Костадин Ганев: Нещата не са чак толкова черни. Обявен е конкурс, има повече 
кандидати, нарушения в процедурата няма, научното жури класира кандидатите. 
Чл.-кор. Димчо Солаков: Никъде в ЗРАСРБ и Правилника към него няма условие 
членовете на журито да са вписани в НАЦИД като хабилитирани лица с наукометрични 
показатели. Пише „да отговарят“ на условията. 
Проф. Стоян Недков: Формулировката подлежи на тълкуване. 
Доц. Александра Равначка: Чл. 2а на ЗРАСРБ се отнася за вписването в НАЦИД. 
Проф. Стоян Недков: НАЦИД удостоверява, че някой отговаря на минималните 
национални изисквания. 
Чл.-кор. Николай Милошев: За нашия институт се говори с неласкави думи. Поведението 
на всеки от нас се отразява и върху институцията, в която работим. 
Доц. Петя Трифонова: Аз смятам, че чл.-кор. Ганев е прав, нищо фатално не се е случило 
и не е нужно да анулираме процедурата. Можем да не подкрепим никого. Губещият е 
Мила, срещу нея няма нищо. Николай се провали като ръководител на департамента. Аз и 
на предишни заседания съм го критикувала, че внася документи за гласуване, с които 
предварително не сме запознати. Иван има много публикации с един от кандидатите. 
Сигнал за плагиатство е подаден официално в МОН срещу Иван Георгиев и Николай 
Димитров. Предлагам да оставим конкурса без резултат, без избран професор по етични 
съображения. 
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Чл.-кор. Николай Милошев: Аз ще гласувам по същия начин, но и Мила има вина. Тя е 
последният доцент в департамента – от 2018 г. 

 
Избрана беше комисия по избора в състав: доц. Пламена Райкова-Цанкова, доц. 

Велимира Стоянова, гл.ас. Румяна Божилова. 
 
Резултати от тайното гласуване: от 17 гласували са получени 10 бюлетини „Не“, 6 

„въздържал се“ и 1 невалидна, с което НС на НИГГГ не избира никого от кандидатите по 
обявения в ДВ бр. 41/03.06.2022 г. конкурс за академична длъжност „професор” – двама, 
по професионално направление 5.7. Архитектура, строителство и геодезия, научна 
специалност „Обща, висша и приложна геодезия”. 
 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието. 
 
 
 
 
Водил протокола:     Председател: 
 
  /Ж. Михайлова/     /чл.-кор. Димчо Солаков/ 


